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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Mødested: Sæby Skoleafdeling 

Dato og tidspunkt: 20. juni 2019 kl. 18.00-21.00 
 
 

 

REFERAT 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 

 Gabriella Hartvig  

 Louise Jæger Jeppesen 

 Anette Hede Michaelsen  

 Lone Haugaard 

 Lone Bilgaard 

 Peter Christensen 

 Dan Christiansen (afbud) 

 Thomas Kaptain (afbud) 

 Elever fra det store elevråd (ingen) 

 Ulla Winther - medarbejderrepræsentant 

 Rene Dehn - medarbejderrepræsentant 

 Lars Lundgreen – skoledistriktsleder 

 Jesper Koldtoft (referent)  

   

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

Chris Kramme deltager i punkt 5, som derfor 
rykkes op på dagsorden. 
 
Dagsorden godkendt. 
 

2. Nyt fra elevrådet Ingen elever til mødet. 
 

3. Lejrskole udskolingen  
 
Opfølgningspunkt 

Som aftalt på sidste møde, er der til d.d. regnet på 
økonomien til skolerejser (jfr. overvejelser om at 
finde yderligere midler til øvrig drift på afdelinger-
ne). 
 
Overordnet drøftelse af den mulige besparelse 
ved at skære ned i antallet af lejrskoledage. 
 
Der træffes på baggrund af ovenstående 
beslutning om, at der p.t. ikke røres ved længden 
af skolerejsen på 8. klassetrin. 
 

4. Oplæg vedr. vikardækning v/ LL 
 
Opfølgningspunkt 

Lars præsenterede det udarbejdede skema til 
vikarregistrering, som indgår i den foretagne 
kortlægning. Denne er lavet over en afgrænset 
periode på 3 måneder. 
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Desuden gennemgang af baggrunden for enten at 
vikardække fravær (eller undlade samme) i 
bestemte situationer. 
 
I forbindelse med punktet bliver distriktets princip 
for vikardækning genoptaget til drøftelse i 
bestyrelsen senere (jfr. dagsordens punkt 7). 
 

5. Skolens organisering – skoleåret 
2019/20 

Lars orienterede om skolens organisering, 
herunder:  
 

 vejledende timetal,  

 opbygning af elevernes grundskema, 

 bustransport,  

 valgfag, 

 understøttende undervisning (UUV), 

 Den Åbne Skole, 

 vejlederfunktioner og PLC, 

 Projekt om Videnproducerende Skoler, 

 konflikthåndteringskursus, 

 samarbejde med klubberne. 
 
 
Vedr. VALGFAG: 
 
Chris Kramme orienterede om de 4 nye obliga-
toriske valgfag på 7.-8. klassetrin; håndværk/ 
design, (obligatorisk at tilbyde for alle skoler), 
madkundskab, billedkunst og musik. 
 
Chris orienterede om enkelte udfordringer for de 
mindre afdelinger, samt om tilbuddenes art, 
søgning og organisering generelt – herunder 
prøveafholdelse i fagene.  
 
I øvrigt betyder den nye ordning, at skolernes 
tidligere brede vifte af valgfag (f.eks. kinesisk, 
droneflyvning, 3D-print) på sigt forsvinder fordi der 
fra kommende skoleår kun må vælges mellem de 
førstnævnte fire fag fra 7. klasse. 
 

6. Skolebestyrelsens sommerhilsen til 
medarbejderne 

Skolebestyrelsens sommerhilsen udarbejdes af 
Louise. 
 

7. Opgaver jf. årshjul 
 

 Princip for vikardækning (opfølgning) 

 Lejrskole/skolerejser 

 Reklame og sponsorater (bilag) 

 Princip for overgange (bilag) 
 

Udsættes til august-mødet. 
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8. Evaluering af årshjul 
 

Punktet udsættes. 

9. Økonomi – fast punkt 
 
Under punktet orienteres kort om økonomi 
Bilag 

Forbrugsprocenten ser fornuftig ud. 
 
Der udarbejdes budgetopfølgning pr. 31. august, 
som fremlægges på september-mødet. 
 

Kort orientering v/ Louise – 5 min. 
 

Orientering om arbejdsgruppe vedr. overgange – 
bilag er udsendt med dagens dagsorden og 
drøftes senere. 
 
Der er p.t. mange budgetdrøftelser på BUU’s 
dagsordener, som kan findes på kommunens 
hjemmesider. 
 

Kort orientering v/ Lars – 5 min. 
 

AULA-platformens opstart er udsat indtil uge 43. 
Inden da skal der være en drøftelse i bestyrelsen 
omkring kommunikation m.v. (fortsat fra Strandby-
mødet). 
 

Punkter til næste møde – 5 min. 
  

 

Evt. 
 

Intet til referat. 

 
 
SKOLEBESTYRELSENS MØDERÆKKE: 
 
Torslev Skoleafdeling d. 15. august kl. 19-21 
Dybvad Skoleafdeling d. 03. september kl. 19-21 
Stensnæs Skoleafdeling d. 02. oktober kl. 19-21 
Sæbygård Skoleafdeling d. 04. november kl. 19-21 
Sæby Skoleafdeling d. 03. december kl. 18-21 
 
 
Alle møder afholdes fra kl. 19.00-21.00 og er lagt ind som elektroniske kalenderinvitationer. 

 


